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封面说明：碳中和的生态学透视示意图(陈保冬绘制)。方精云在简述碳中和概念的基础上，重点对碳中和的
实现途径及生态系统碳汇的重要性进行了评述，提出“三优”生态建设和管理原则，对“后碳中和”时代可能
出现的问题和挑战进行了展望(本期1 173一l 176页)。
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Cover illustration：Schematic diagram for ecological perspectives of carbon neutrality(Made by CHEN

Bao—Dong)．FANG Jing—Yun first introduces the concept of“Carbon Neutrality”，and then discuss the vital role

of ecosystem carbon sinks in achieving the carbon neutrality target．He proposes the“three—optimization princi_

pies”，and states some viewpoints on potential problems and challenges in the‘'post—carbon neutrality”era(Pages

1 173—1 176 ofthis issue)．
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气采擘I：jIc雹、固体沉淀)、高分辨辜冰雹

监控和预警、海事和海上应用程序I风力

涡轮机、浮标l、建筑和基础设施监测和

保险、路边、铁路、机场保护、农业、

土垃管理、应用科擘研究
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】【∑
雨和冰雹降水监测

高分辨率雨谪的数量和大小

藩洋环境，可应用于浮标监测

灾害预警、预测土壤侵蚀

】【∑
即插即用、极低功耗

数字中央单位、采集器
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